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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig tartják bizonytalanságban az egyetemi 
hallgatókat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egyetemi hallgatók sok más társadalmi csoporthoz hasonlóan életük talán legnehezebb évén
vannak  túl,  az  elmúlt  évben a  járványhelyzet  következtében  távoktatásba  kényszerültek.  Sokan
elvesztették tanulmányaik mellett folytatott munkájukat vagy éppen lakhatási lehetőségüket.

Az  elmúlt  egy  évben  az  online  tartott  előadások,  az  elmaradt  vagy  más  formában  megtartott
gyakorlati  oktatás,  vagy éppen  az  emberi  kapcsolatok,  a  „kapcsolati  tőkeépítés”  elmaradásával
jelentős hátrány érte őket, ami komoly hatással lehet az elkövetkezendő években a tanulmányaikra
vagy akár a munkaerőpiaci elhelyezkedésükre, az ott betöltött szerepükre.

Jelenleg több tízezer egyetemista és doktorandusz vár arra vonatkozó információkat, hogy mikor és
milyen módon térhetnek vissza az egyetemek és a kollégiumok falai köze. A kormány és az operatív
törzs erre vonatkozó információt egyelőre nem adott.

Kérem Miniszter Urat, hogy a kormány és az operatív törzs közösen dolgozzon ki egy olyan hibrid
oktatási  rendszert,  amelyben  az  egyetemi  hallgatók  februártól,  a  tavaszi  szemeszterre
visszatérhetnek a felsőoktatási intézmények falai közé! Mindazon diákoknak, akik veszélyeztetve
érzik  magukat  vagy  családtagjaikat,  biztosítsák  a  lehetőséget  arra,  hogy  online  folytathassák
tanulmányaikat, míg a járványhelyzet – a védőoltások megfelelő mértékű beadásáig – ezt indokolttá
teszi.

A fentiek tekintetében kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

Mikor térhetnek vissza legkorábban a felsőoktatási hallgatók az egyetemek falai közé? 



Mikor nyílhatnak meg újra a felsőoktatási kollégiumok és szálláshelyek? 

Tervezik-e hibrid (a fizikai jelenlétet és az online képzést párhuzamosan lehetővé tevő) oktatási
metódus bevezetését? 

Terveznek-e  a  korábbi  évekhez  viszonyítva  szigorított  óvintézkedéseket  bevezetni,  amennyiben
újraindul a felsőoktatás? 

Várom megtisztelő és érdemi válaszait!
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